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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 12. LISTOPADU 2020 

 

přítomni - online 

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Kamil Kraus, Ing. Jiří 
Velechovský, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Václav Silovský, doc. Mgr. 
Lukáš Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, Ph.D., prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Tomáš Orgoň, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. 
Petra Šánová, Ph.D., Ing. Tereza Sedlářová Nehézová, Bc. Radek Martiník, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. 
Tomáš Kudera, Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Michaela Minárová 

Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D, prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., prof. 
Ing. Marek Turčáni, Ph.. 

Příchod: 10:20  prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., 10:30h  Ing. Zdeněk Keken, Ph.D. 
 
Omluveni: Ing. Radim Löwe, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, Ph.D. 
 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU zahájil zasedání AS ČZU  
v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, Mgr. Michálek 
závěr diskuze: do zápisu z minulého zasedání se navrhuje doplnit jmenovitě fakulty, kterých se týká 
pozastavení voleb do akademických senátů fakult; chybějící titul Ph.D. u kancléřky; vyjmout slova 

2. Výsledek hlasování per rollam ze dne 3. 11. 2020 

3. Institucionální plán na rok 2021 

4. Jednací řád Akademického senátu České zemědělské univerzity v Praze 

5. Jednací řád Vědecké rady České zemědělské univerzity v Praze 

6. Disciplinární řád České zemědělské univerzity v Praze 

7. Příprava setkání Akademické obce ČZU 

8. Volba předsedy, místopředsedy a členů volební komise 

9. Různé 
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„předseda volební komise“, zůstane pouze Ing. Mikšík; v bodě jaký vliv má současná situace na 
rozpočet univerzity opravit jméno, dotaz vznesla doc. Benešová 
Dále se do zápisu v sekci Různé doplňuje: 
předseda AS ČZU doporučil odložení nominování zástupců do Rady vysokých škol. Na žádost Mgr. 
Michálka zašle předseda senátu delegační lístky o pokračování stávajících zástupců v dalším funkčním 
období RVŠ. Po zvolení nového senátu ČZU dojde k nové volbě zástupců do RVŠ. 
předseda AS ČZU informoval o nízké účasti některých zástupců na zasedání RVŠ. Doporučil fakultám 
zvážit, zda tyto osoby navrhovat na pokračování mandátu i pro celé další funkční období RVŠ 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU ve znění 
schválených změn 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VE ZNĚNÍM UPRAVENÉM NA ZÁKLADĚ DISKUZE   
 

Výsledek hlasování per rollam ze dne 3. 11. 2020            

• předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 3. 11. 2020 
       v diskuzi vystoupili: -- 
 

 Institucionální plán na rok 2021 

• prof. Hejnák podrobně představil předložený materiál 
 v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, Ing. Hrabánková, Ing. Votruba, prof. Turčani 

závěr diskuze: doc. Benešová vznesla výhradu k definici studentských organizací, která dosud nebyla nikde 
stanovena. Kancléřka se k tomuto vyjádřila, že definice stejně jako další podmínky fungování studentských 
organizací jsou již připraveny, ale vzhledem k nepříznivému vývoji situace a souvisejících priorit univerzity 
nebylo možné je dosud projednat a předložit AS ČZU, bude tak učiněno co nejdříve 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném materiálu 
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE INSTITUCIONÁLNÍ PLÁN NA ROK 2021  
 

 Jednací řád Akademického senátu České zemědělské univerzity v Praze 

• předseda AS ČZU představil předkládaný materiál 

• Ing. Mikšík vyjádřil stanovisko legislativní komise, která v materiálu doporučuje úpravu článku 5 odst. 4 ve 
druhé větě. Legislativní komise navrhuje znění: „Usnese-li se na tom AS ČZU, může se veřejným hlasováním 
usnášet i o věcech, které podle vnitřního předpisu ČZU vyžadují tajné hlasování, pokud není tajné hlasování 
nařízeno zákonem.“ 
v diskuzi vystoupili: Mgr. Trakal 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném materiálu s navrženou změnou  
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE  
 

Jednací řád Vědecké rady České zemědělské univerzity v Praze 

• kancléřka představila předkládaný materiál 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík, Ing. Hrabánková, Ing. Votruba 

• Ing. Mikšík vyjádřil stanovisko legislativní komise a materiál doporučuje ke schválení 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném materiálu 
pro:25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
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Disciplinární řád České zemědělské univerzity v Praze  

• kancléřka představila předkládaný materiál 

• Ing. Mikšík vyjádřil stanovisko legislativní komise a materiál doporučuje ke schválení s připomínkou 
v uvedení „mimořádné opatření“ namísto „mimořádného opatření“ 
v diskuzi vystoupili:--- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném materiálu s navrženou změnou 
pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE DISCIPLINÁRNÍ ŘÁD ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

 Příprava setkání Akademické obce ČZU 

• předseda AS ČZU oznámil termín setkání Akademické obce ČZU, které se uskuteční dne 3. 12. 2020 od 14:00 
hodin, a to online formou, výuka bude po dobu setkání přerušena 
v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, doc. Benešová, Ing. Hrabánková 
 

Volba předsedy, místopředsedy a členů volební komise  

• předseda AS ČZU navrhl prodloužení působení členů volební komise po dobu stávajícího AS ČZU, členové 
volební komise souhlasí   

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o prodloužení funkčního období volební komise po dobu do ukončení 
voleb do AS ČZU ve složení Ing. Mikšík, PaedDr. Vavrla (předseda), Bc. Bernáthová 
pro: 25, proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SOUHLASÍ S DALŠÍM PŮSOBENÍM VOLEBNÍ KOMISE 
 

• Mgr. Michálek navrhnul k projednání možnost veřejné volby předsedy AS ČZU 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík, PaedDr. Vavrla, prof. Müller 

• předseda volební komise AS ČZU vyzval k hlasování o veřejné volbě předsedy AS ČZU 
pro: 27, proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SOUHLASÍ S VEŘEJNOU VOLBOU PŘEDSEDY AS 
 

• předseda volební komise Ing. Mikšík představil navržené kandidáty a zahájil volbu předsedy AS ČZU 
  Ing. Zdeněk Keken, Ph.D.  - nepřijímá 
  doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D. – nepřijímá 
  Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D. – přijímá 

• výsledky 1. kola volby předsedy AS ČZU: 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D. 

• pro: 26, proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU ZVOLIL ING. ZDEŇKA VOTRUBU, PH.D. PŘEDSEDOU AS ČZU 
 

• dle sdělení předsedy AS ČZU proběhne volba místopředsedy AS ČZU až na příštím zasedání 

Různé 

• doc. Benešová vznesla na kvestora dotaz ohledně investic na příští období, způsobu jejich financování a 
stávajícího stavu realizace investičních záměrů, kvestor v návaznosti na dotaz informoval o splnění 
stávajících investic na rok 2020, vyjma realizace přestavby Pavilonu provozního zahradnictví a kotelen ve 
sklenících, která se přesouvá se na další rok, ohledně výhledu investic na příští rok je nyní jednáno 
s ředitelkou Jungmannovou a vedoucím KTV PaedDr. Vavrlou.  

• doc. Benešová vznesla dotaz na kvestora, v jakém stavu je financování nového pavilonu FAPPZ, případně, 
které z těchto investic jsou plánovány právě na příští rok, kvestor informoval o obdržených materiálech od 
tajemníka FAPPZ, dle dokumentů pokračuje vše dle plánu, větší problém vidí ve financování FTZ 
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• Mgr. Michálek požádal rektora o vyjádření k působení nového kvestora a k odvolání Ing. Karla Půbala, Ph.D., 
dále vznesl dotaz jaká je představa o kvalifikaci nového kvestora 
v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, Ing. Votruba  
závěrem diskuze: rektor vysvětlil důvody k ukončení působení Ing. Půbala ve funkci kvestora a informoval o 
u vyhlášení výběrového řízení na pozici kvestora 

• Mgr. Michálek požádal kvestora, zda AS ČZU může obdržet dokumenty ke Studentským spolkům 

• kvestor informoval o pokračování a navázání na práci Ing. Půbala a v souvislosti s tím, požádal předsedkyni 
ekonomické komise doc. Benešovou o schůzku 

• kvestor informoval o současném stavu se smlouvou na mobilního operátora,  

• kancléřka omluvila ostatní členy vedení z tohoto zasedání z důvodu paralelního jednání s komisí hodnotící 
internacionalizaci ČZU 

• předseda AS ČZU požádal všechny členy předsednictva AS ČZU za jednotlivé fakulty o prověření členství 
senátorů za příslušné fakulty (zejména studentských zástupců) 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 

• předseda AS ČZU se zmínil, že přestože v aplikaci MS Teams do týmu AS ČZU vložil všechny senátory a 
nastavil potřebná práva, obdržel od některých senátorů během dvou dnů požadavky na jejich přihlášení do 
týmu, bude řešeno s OIKT 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík, doc. Polesný, Mgr. Michálek, Ing. Šánová 

• předseda AS ČZU po projednání s RVŠ informoval o dalším působení stávajících zástupců RVŠ a to po dobu 
působení AS ČZU ve stávajícím složení 
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast. Další termín jednání AS ČZU zvolen nebyl. 

 
 
 
  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


